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     INTERPELACJA 
 
 W imieniu mieszkańców Osiedla „Widok” zwracam się z prośbą o 

zamontowanie w ul. Prusa, brakujących lamp ulicznych. W tej sprawie odbyło 

się spotkanie z mieszkańcami ul. Prusa z Wiceprezydentem Eugeniuszem 

Górajem. W czasie spotkania zostały wskazane miejsca, w których brakuje 

lamp. Podczas spotkania zostały przedstawione zagrożenia i uciążliwości 

związane z brakiem doświetlenia. 
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